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Den næste.. sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om be- 
kæmpelse af flyvehavre. 

(Lovforslag nr. 90. Fremsat 27/2 75. Før- 
ste behandling 10/3 75. Betænkning 20/3 
75). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslagets paragraffer og spørgsmålet 
om dets overgang til tredje behandling sat- 
tes til forhandling under ét. 

Ole Olsen (SF): 
I  lovforslaget om bekæmpelse af flyve- 

havre oplever man en af de kedeligere virk- 
ninger af det danske medlemskab af EF. 
Vi oplever, at bekæmpelsesmulighederne 
kan risikere at blive svækket væsentligt, 
idet vi får at vide, at vi ikke er i stand til at 
gennemføre kontrollen over for sædekorn, 
der er importeret fra andre EF-lande. Mini- 
steren lover, at spørgsmålet omkring EF- 
bestemmelserne vil blive taget op, såfremt 
det viser sig, at indført sædekorn vil med- 
føre forøget bestand af flyvehavre her i lan- 
det. Jeg vil meget gerne af ministeren have 
at vide, hvorledes man agter at komme igen- 
nem med dette i EF. 

Hermed sluttede forhandlingen. 

Lovforslagets §§ 1-7 og dets overgang til 
tredje behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Første næstformand (Grete Hækkerup): 
Jeg foreslår, at lovforslaget går direkte til 

tredje behandling uden fornyet udvalgsbe- 
handling. Hvis ingen gør indsigelse mod det- 
te forslag, betragter jeg det som vedtaget. 
(Ophold). Det er vedtaget. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om æn- 
dring af lov om overformynderiet. 

(Lovforslag nr. 95. Fremsat 28/2 75. Før- 
ste behandling 17/3 75. Betænkning 3/4 75). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 

Lovforslagets tekst og spørgsmålet om 
dets overgang til tredje behandling sattes til 
forhandling under ét. 

Ingen bad om ordet. 

Lovforslagets tekst og dets overgang til tredje 
behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Første næstformand (Grete Hækkerup): 
Jeg foreslår, at lovforslaget går direkte til 

tredje behandling uden fornyet udvalgsbe- 
handling. Hvis ingen gør indsigelse mod 
dette forslag, betragter jeg det som vedta- 
get. (Ophold). Det er vedtaget. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Anden behandling af forslag til lov om æn- 
dring af lov om offentlig forsorg. (Hjælp til 
underhold ved arbejdsløshed). 

(Lovforslag nr. 73. Fremsat 25/2 75. Før- 
ste behandling 27/2 75. Betænkning 3/4 75). 

Der var ikke stillet ændringsforslag. 
Lovforslagets paragraffer og spørgsmålet 

om dets overgang til tredje behandling sat- 
tes til forhandling under ét. 

Ingen bad om ordet. 
Lovforslagets §§ 1 og 2 og dets overgang til 

tredje behandling 
vedtoges uden afstemning. 

Første næstformand (Grete Hækkerup): 
Jeg foreslår, at lovforslaget går direkte til 

tredje behandling uden fornyet udvalgsbe- 
handling. Hvis ingen gør indsigelse mod det- 
te forslag, betragter jeg det som vedtaget. 
(Ophold). Det er vedtaget. 

Den næste sag på dagsordenen var: 

Første behandling af forslag til folketingsbe- 
slutning om begrænsning af antallet af offent- 
ligt ansatte [af Glistrup m.fl.]. 

(Andre selvst. forslag nr. XVII. Fremsat 
20/2 75). 

Forslaget sattes til forhandling. 

Finansministeren (Heinesen): 
Først vil jeg gerne understrege, at den 

endelige kompetence til at oprette heltids- 
stillinger inden for den statslige sektor ligger 
hos folketinget. Den udøves i forbindelse 
med vedtagelsen af de årlige finanslove, og 
hvis der stilles forslag om oprettelse af nye 
heltidsstillinger i finansårets løb, så sker be- 
handlingen i finansudvalget. Forud for folke- 
tingets, henholdsvis finansudvalgets behand- 


